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Pise: Srecko Nakic, potpredsjednik Atlantic Grupe 

L·udi cine uspjeh 


anas kad je informacija dos
tupna svima i svakim je da
nom do nje lakse doCi, jos 
uvijek postoji razlika koju 
Cini osobni kontakt kojeg ni

sta ne maze kompenzirati. Zato i poslovne 
konferencije imaju svoju svrhu i tezinu, jer 
na jednom mjestu okupljaju ljude iz indu
strije pruzajuei im priliku za neposredan 
kontakt. Veseli vijest da je u Sarajevu vee 
odrzan FMCG Summit, te da ee i Skoplje vee 
u maju mjesecu dobiti svoju FMCG konfe
renciju. Na ovakvim konferencijama po
slovni ljudi iz regije imaju priliku susresti 
se i vrijeme na konferencije iskoristiti za 
nova poznanstva i razmjenu iskustava. Aka 
nas iskustvo nesto uci, naucili sma da ova
kva okupljanja uvijek djeluju inspirativno. 
FMCG sektor u regiji pokazuje visok stupanj 
razvoja te je u odnosu na Citav niz drugih 
industrija visoko kompetitivan i gotovo 
bez razlika kada govorimo a kvaliteti na
stupa na trzistu, bez obzira na to je li rijec 
a inozemnim ili domaCim investitorima. Na 
trzistu maloprodaje vrlo uspjesno nastupaju 
i Tinex i Vera i Ramstor i Zito, a u nastupu 
su u svakom smislu usporedivi s bitno ra
zvijenijim zapadnoeuropskim trzistima. Po
gledom na zadnje Valiconovo istrazivanje a 
top 25 brendova u regiji uocavamo da 5 ad 
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top 10 brendova cine ani koji su svoje "prve 
korake" napravili u ovoj regiji. Globalizaciji 
i otvaranju trziSta unatoc, Argeta, Cedevita, 
Cockta, Smoki i Vegeta su brendovi koji se 
uspjesno vade i razvijaju . Pogresno bi bilo i 
reCi da su ani sarno regionalni igraci, jer ve
Cina ad njih pet, svoje mjesto pronalazi i na 
trziStima izvan regije. Argeta, primjerice, 
ima udjele koji prelaze vise ad 25 posta na 
vrlo ozbiljnim europskim triiStima kao sto 
su Austrija ili Svicarska. I ovi brendovi su, 
izmedu ostalog, dokaz da inovativnost, kre

ativnost i potencijal nisu unaprijed odrede
ni ili ograniceni. Prepoznavanje trendova, 
ocekivanja potrosaca, bezkompromisan pri
stup kvaliteti proizvoda, te jasno predanost 
i posveeenost, temelji su na kojima se gradi 
buduenost. Potrosaci to u konacnici prepo
znaju. Uspjeh brendova je u izrazitoj vezi s 
ljudima koji njima upravljaju, i ovdje, kao 
u svemu upravo ljudi Cine razliku. Takvi se 
ljudi okupljaju na ovakvim konferencijama i 
razmjenjuju iskustva, pa i aka nam povijest 
kazuje da tesko ucimo na tudim greskama, 
mazda mozemo biti pametniji i uCiti iz tudih 
uspjeha. Ovo izdanje je 

prijavljeno za odit 


